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Szemereyné Paraki Klaudia 

Polgármester Asszony részére 

 

 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

Önkormányzatunk 2016 áprilisi Közgyűlésén indítványt nyújtottam be annak érdekében, hogy az 
önkormányzatunk közgyűléseiről készült videó felvételek könnyedén elérhetőek legyenek a Youtube 
oldalon illetve városunk weboldalán. Ezzel a XXI. századi megoldással a kecskeméti közélet, a lokális 
politika nyomon követésének lehetőségét szeretném a kecskeméti választópolgárok számára 
megkönnyíteni.  

Emellett még egy nagyon fontos célja is van az indítványnak: vak és gyengén látó honfitársaink 
jelenleg csupán jegyzőkönyvek formájában tájékozódhatnak városunk ügyeiről, ha lemaradtak a 
televíziós közvetítésekről. 

Indítványomat a közgyűlés elfogadta. 

A felvételek Youtube oldalra történő feltöltése nem kerül pénzbe, pár óra alatt kivitelezhető, 
mégsem történt semmilyen előrelépés április óta (!) ügyben. Mi ennek az oka? 

Várom megtisztelő válaszát!  

 

Kérem, hogy a kérdésemre adott választ a Közgyűlés következő ülésén tűzze napirendre. 

 

Kecskemét, 2016. 11.22. 

 

Radics Tivadar 

önkormányzati képviselő 

 

 


